
Protokół Nr 29/17 

z obrad XXIX Sesji Rady Powiatu Bydgoskiego V kadencji  

odbytej w dniu 4 lipca 2017 r. 

w sali 408 Starostwa Powiatowego 

w Bydgoszczy 

 

 

1. Obrady XXIX Sesji Rady Powiatu Bydgoskiego o godz. 14.00 otworzył Przewodniczący 

Zenon Rydelski, który powitał wszystkich Radnych i przybyłych gości. Na podstawie listy 

obecności (załącznik nr 1 do protokołu) Przewodniczący stwierdził quorum, a tym samym 

prawomocność obrad. W sesji udział wzięło 18 Radnych na ogólny stan 23 Radnych 

(nieobecni  na sesji byli Radni: Bashar Al-Shaer, Piotr Kozłowski, Jacek Kruszyna, 

Adama Ryfa i Andrzej Szmytka).   

 

2. Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XXIX Sesji Rady Powiatu 

Bydgoskiego (projekt z 28 czerwca 2017r.), stanowiący załącznik nr 2 do protokołu, który 

został przyjęty przez Radnych stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących 

się. 

 

3. Radni przyjęli Protokół Nr 28/17 z obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 22 czerwca 2017r. stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

 

4. Przewodniczący Rady zaproponował powołanie na Sekretarza Obrad Radnego Radosława 

Kempinskiego, a do Komisji Wniosków Radnych: Joannę Kin, Leszka Kuziaka i Macieja 

Makowskiego. Wszyscy Radni, wyrazili zgodę na kandydowanie. W następstwie 

głosowania kandydatury Radnych zostały przyjęte stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw  

i 0 wstrzymujących się.  

 

5. Radny Tadeusz Zamłyński zgłosił dwa wnioski. Pierwszy dotyczył wyczyszczenia rowów 

ze śmieci przy drodze powiatowej Kozielec skarpa nadwiślańska, a drugi przesunięcia 

znaku drogowego na drodze powiatowej Borówno – Dobrcz tak, aby auta mogły 

swobodnie się mijać, nie uszkadzając przy tym lusterek.  

Radny Leszek Kuziak zapytał się, kiedy będą malowane linie na drogach na terenie gminy  

Osielsko? czy został sporządzony grafik prac? i do kogo należy zadbanie o roślinność 

wystającą z posesji na chodnik tj. do właściciela posesji czy do Powiatu? Następnie 

Radny zgłosił problem braku oznaczenia ulic Leśnej i Centralnej, powyrywanych słupków 

i potrzebę zniwelowania powierzchni skrajnej drogi. Radny poprosił o lustrację sytuacji  

w terenie w kontakcie z miejscowym Sołtysem. Podobny problem dotyczy ulic Kolonijnej 

i Bydgoskiej.  Starosta wyjaśnił, że dbanie o roślinność wystającą z posesji za ogrodzenie, 

należy do właściciela tejże posesji. 

 

6. Projekt zmian wieloletniej prognozy finansowej przedstawił pan Wojciech Porzych  

– Starosta Bydgoski oraz pani Bożena Szuścicka – Dyrektor Wydziału Finansowo  

– Księgowego Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. Radny Piotr Chudzyński zapytał 

się, czy Gmina Białe Błota będzie również partycypowała w kosztach inwestycji 

rozbudowy drogi Łochowo – Zamość? Starosta wyjaśnił, że na to jest jeszcze za wcześnie.  

W br. zaplanowano kwotę 10 tys. zł na projekt. Następnie Radni przyjęli w głosowaniu 

uchwałę Nr 231/XXIX/17 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

bydgoskiego na lata 2017 – 2027 (załącznik nr 3 do protokołu). Uchwała została podjęta 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 



 

7. Projekt zmiany budżetu powiatu bydgoskiego przedstawił pan Wojciech Porzych  

– Starosta Bydgoski oraz pani Bożena Szuścicka – Dyrektor Wydziału Finansowo  

– Księgowego Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. Radna Maria Płotkowska zapytała 

się o realizację inwestycji drogowej w Cielu, a Radny Maciej Makowski, czy planowane 

jest oświetlenie mostu w Krówce? Starosta wyjaśnił, że płyty z drogi w Cielu zostaną 

zdjęte i te lepsze przełożone za ul. Świerkową. Wyjaśnił również, że nie posiada 

informacji nt. ewentualnej inwestycji budowy oświetlenia na moscie. Nie jest to bowiem 

zadaniem Powiatu.   Następnie Radni przyjęli w głosowaniu uchwałę Nr 232/XXIX/17  

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2017 (załącznik nr 4 do 

protokołu). Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw  

i 0 wstrzymujących się. 

 

8. Radny Tadeusz Zamłyński poprosił o odnotowanie w sprawozdaniu komisji wniosków, 

wniosków zgłoszonych przez Radnego w pkt. 5. Porządku obrad.  

 

9. Sprawozdanie Komisji Wniosków,  stanowiące załącznik nr 5 do protokołu, przedstawiła 

Radna Joanna Kin. 

 

10. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął obrady  

XXIX Sesji Rady Powiatu Bydgoskiego V Kadencji o godz. 14.30. 

 

 
Protokołowała: Paulina Wengler 

Sekretarz Obrad: Radosław Kempinski 

 


